
Rødovre Almennyttige Boligselskab 

Afdeling: ENGEN 2320 

Afdelingsbestyrelsesmøde 

Torsdag den 6. februar 2020 kl. 18.30 

i bestyrelseslokalet Mariehøj 56 

 

Til stede:  Claus, Christina, Leon, Freddie, Daniel og Rikke 

Afbud fra:  Helle 

 

Referat: 

 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelses-

mødet den 7. januar 2020 
 
 

2. Status på rørprojekt 
• Sikkerhedsordning i forbindelse 

med adgangsforhold 
 
 
 

• Accept af tilbud på installering 
af pumper i tre brønde 

 
 

• Driften og klager siden sidst 
 
 
 
 

3. Info om hjertestarterkursus den 27. ja-
nuar  

 
 
 

 
Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev god-
kendt. 
 
 
 
Det blev besluttet at følge de skrevne regler 
med det eksisterende udseende.  
Udgiften for sikkerhedsordningen skal skrives 
ind i byggeregnskabet for rørprojektet. 
  
Tilbud på installering af pumper i tre brønde 
blev godkendt. Udgiften hertil er skrevet ind i 
byggeregnskabet.  
 
Der har kun været ganske få klager i forbin-
delse med rørprojektet, og disse er blevet løst 
nu.  
 
 
Formanden orienterede om hjertestarterkur-
set der blev afholdt den 27. januar. Der var et 
fint fremmøde, og kurset vil efterfølgende 
også blive udbudt til de øvrige afdelinger.  
 



 
4. Tilbud fra YouSee om event vedrørende 

regler for tilslutning og muligheder for 
andre tv eller bredbånds leverandører 
på Coax kabel 

 
 
 
 
 

5. Etablering af elektronisk parkeringstilla-
delser, samt drøftelse af gennemførelse 
af dette i Engen  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Planlægning af dato for afdelingsmøde 
 
 
 
 
 

7. Status vedrørende overgangen til fælles 
drift med Sibeliusparken og Ved Rådhu-
set 

 
 

8. Nyt fra ejendomskontoret v/Freddie 
 
 
 

9. Nyt fra formanden 
• Budgetmøde den 31. marts 

2020 
 
 

 
Der iværksættes et event med YouSee, hvor 
beboerne kan komme ned i festsalen og høre 
nærmere om reglerne for tilslutning og mulig-
heder for andre TV eller bredbånds leverandø-
rer.  
Når arrangementet er på plads, vil der blive 
sendt en invitation ud til beboerne.  
 
 
Afdeling Engen har besluttet at overgå til digi-
tale parkeringstilladelser. Fremadrettet vil nye 
tilladelser blive udstedt som en elektronisk 
parkeringstilladelse, og man slipper dermed 
for at have tilladelsen siddende i forruden.  
Der vil også være mulighed for at få ændret sin 
allerede udstedte parkeringstilladelser til en 
elektronisk, såfremt man måtte ønske dette. 
Når systemet er implementeret, vil der blive 
sendt en skrivelse ud til beboerne, om hvor-
dan man skal forholde sig. Hvis man ønsker at 
få en elektronisk tilladelse.  
 
 
Afdelingsmødet forsøges afholdt den 11. eller 
13. maj 2020.  
Claus undersøger muligheden herfor med Lis-
beth Mathiesen fra DAB. 
 
 
Claus gav en status for overgangen til den fæl-
les drift. Der vil ligeledes blive sendt en infor-
mationsskrivelse ud til beboerne herom.  
 
 
Freddie orienterede om livets gang på ejen-
domskontoret.  
 
 
 
Der afholdes budgetmøde den 31. marts 2020 
i bestyrelsens mødelokale. 
 



• Mulighed for ansøgning af mid-
ler fra bæredygtighedsudvalget  

 
 
 

10. Nyt fra kasserer 
 
 

11. Diverse 
 
 
 
 

12. Kommende punkter 
 
 
 
Mødet slut kl. 21.00 

Bestyrelsen bedes overveje, hvorvidt vi skal 
søge midler fra bæredygtighedsudvalget og til 
hvilke formål.  
 
 
Intet.  
 
 
Der er sendt invitation ud til fastelavnsfest den 
1. marts kl. 11.00. Der er tilmeldingsfrist den 
17. februar.  
 
 
 
 
 
 
Næste bestyrelsesmøde den 3. marts 2020 

 


